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Vragen van het statenlid L. Harpe (GroenLinks) ingevolge artikel 44 reglement van orde 
 
AANHANGSEL 
 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2011 nummer 021. 
 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het 
reglement van orde over Natuurdoelen/ 
herstel in de Zeeuwse delta 

Antwoorden van gedeputeerde staten: 

(ingekomen 4-mei 2011)  

1. Er vanuit gaande dat u in het bezit 
bent van de brief, waarom is deze niet 
ter kennis gebracht van de commissie 
Ruimte, Ecologie en Water c.q. 
Provinciale Staten? 

   1. Met de onderhavige gestelde vragen zijn 
wij op de hoogte gesteld van de brief die 
staatssecretaris Bleker aan de Voorzitter 
van de Tweede Kamer heeft gestuurd over 
de door PS aangenomen motie. Wij 
hebben geen bericht van de staats-
secretaris hierover gehad. 
Dit is dan ook de reden waarom wij de brief 
ook (nog) niet ter kennis hebben gebracht 
van PS. 
 

 
2. 

 
Bent u het eens met de opvatting van 
de Stas dat “de Vogel- en 
Habitatrichtlijn doelen per Natura-2000 
gebied stelt, omdat elk gebied zijn 
unieke bijdrage levert aan het 
waarborgen van de biodiversiteit”? 
 

   2.
 
Ja, maar daar waar het noodzakelijk is om, 
vanwege de dynamiek van een soort, één 
doel voor meerdere gebieden te 
formuleren, de zgn. regiodoelen, is dat ook 
gebeurd (gewone zeehond en 
kustbroedvogels). 

 
3. 

 
 
 
 
 
 
 
 

4. 

 
De Stas stelt over het Hedwigedossier: 
“internationale verplichtingen zijn 
daarbij uitgangspunt” en voorts: 
“Nederland houdt zich aan de 
afspraken (lees Verdragen met 
Vlaanderen) van de natuurherstel-
opgave? Wat is uw oordeel over deze 
stellingname?  
 
Hoe beoordeelt u de brief van de Stas 
in relatie tot het gestelde in het 
collegeprogramma onder 
“Ontpoldering en Hedwigepolder”? Is 
er enige discrepantie tussen beide 
documenten? 

  3./4.
 
Zoals wij in ons programma hebben 
aangegeven is ons college tegenstander 
van ontpoldering voor uitsluitend 
natuurdoeleinden. We staan niet afwijzend 
tegenover binnendijkse functieverandering, 
waarmee economisch rendement behaald 
en behouden kan worden. Ons college zet 
in op een alternatief voor ontpoldering van 
de Hedwigepolder, waarbij het zoekgebied 
ruimer mag zijn dan het Westerschelde-
estuarium. 
De staatssecretaris van EL&I heeft een 
zoektocht naar alternatieven voor de 
ontpoldering van de Hedwigepolder 
aangekondigd. Deze zoektocht is 
momenteel gaande in de vorm van een 
door Deltares uit te voeren onderzoek. 
Wij zien dan ook geen discrepantie tussen 
de brief van staatssecretaris Bleker en ons 
collegeprogramma. Overigens is het 
zoeken een rijksverantwoordelijkheid om 
alternatieven te vinden die voldoen aan de 
internationale verplichtingen. 
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5. 

 
Kunt u toezeggen dat het advies van 
de hoogleraren Backes en Bastmeijer 
zo spoedig mogelijk ter beschikking 
komt van de Staten? 
 

 
    5.

 
Zodra wij de beschikking krijgen over het 
door de staatssecretaris genoemde advies 
van de hoogleraren Backes en Bastmeijer 
zullen wij dit aan PS toezenden.  

 
 

 MIDDELBURG, 31 mei 2011 
 
 

Namens de fractie van GroenLinks gedeputeerde staten, 
 
 

L. Harpe Karla Peijs 
 Viek Verdult 

 
 


